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1. Registracija

Konferencijoje užsiregistravo 10 seniūnų iš 16. Kvorumas yra, konferencija gali

vykti.

2. Konferencijos atidarymas

VGTU SA AF pirmininkė Agna Petkevičiūtė atidaro konferenciją.

3. Konferencijos pirmininko rinkimai

Konferencijos pirmininke pasiūlyta Miglė Simanavičiūtė.

Patvirtinta bendru sutarimu.

4. Konferencijos sekretorių rinkimai

Konferencijos sekretoriais pasiūlyti Liepa Henrieta Rubikaitė ir Enida Kaminskaitė.

Patvirtinta bendru sutarimu.

5. Darbotvarkės tvirtinimas

Siūlymas darbotvarkės pakeitimui:

Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu.

6. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai

Į balsų skaičiavimo komisiją pasiūlyti: Kajus Len, Aivaras Laurutėnas ir Aušrinė

Neniškytė.

Į balsų skaičiavimo komisiją bendru sutarimu išrinkti: Kajus Len, Aivaras

Laurutėnas ir Aušrinė Neniškytė.

7. Kvorumo tikrinimas

Tikrinamas kvorumas. Konferencijoje dalyvauja 10 iš 16 seniūnų. Kvorumas yra,

konferencija gali vykti.
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8. VGTU SA AF veiklos ataskaitos pristatymas

VGTU SA AF pirmininkė Agna Petkevičiūtė pristato VGTU SA AF veiklos ataskaitą

už 2022 m. spalio 25 d. – 2023 m. balandžio 25 d. laikotarpį.

9. VGTU SA AF finansinės ataskaitos pristatymas

VGTU SA AF pirmininkė Agna Petkevičiūtė pristato VGTU SA AF finansinę

ataskaitą už 2022 m. spalio 25 d. – 2023 m. balandžio 25 d. laikotarpį.

10. Klausimų sesija

VGTU SA AF pirmininkė Agna Petkevičiūtė atsako į kylančius klausimus apie VGTU

SA AF veiklos ir finansinę ataskaitas už 2022 m. spalio 25 d. – 2023 m. balandžio 25

d. laikotarpį.

Aleksandra Adeikytė (AFA-20/2): Ar vyko vienos dienos mokymai skirti vidiniam

akreditavimui?

Atsakymas: Taip.

Aleksandra Adeikytė (AFA-20/2): Minėjai, kad įvykdėte seniūnų dėžutės projektą. Ar

jis pasiteisino?

Atsakymas: Nepasiteisino, bet informacija buvo skleista per socialinius tinklus, ne

kartą minėta gyvai.

Klausimo papildymas: Kaip manai, kodėl idėja nepasiteisino, nors klausimus galima

rašyti ir anonimiškai? Ką planuojate daryti, kad pasikeistų situacija? Kodėl studentai

nekelia problemų?

Atsakymas: Dalis studentų yra susigyvenę su problemomis, dalis ateina pasitarti gyvai

arba susisiekia per socialinius tinklus.

Gabrielė Štraupaitė (AFA-19/1): Kodėl šiemet atsisakėte GERAS apdovanojimų

sienos?

Atsakymas: Po praeitų metų renginio pastebėjome, kad siena nėra tokia būtina ir ją

pamatytų tik kitais metais atėję studentai, o tų metų laimėjusiems studentams
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svarbiausia apdovanojimas. Taip pat pastebėjome, kad GERAS laimėtojams labiau

patinka statulėlės. Bet jeigu atsiras poreikis, bus galima grąžinti sieną.

Jogilė Stancelytė (AFA-19/2): Ar bus kompensacija tiems studentams, kurie dėl

karantino negavo GERAS skulptūrėlių, bet jų norėtų?

Atsakymas: Nesame įsitikinę, kad tai padarytumėme, nes reikėtų kelti klausimą, ar

daryti atskirą renginį ir kokiu formatu tai turėtų vykti.

Arnas Budraitis (AFA-19/2): Kiek per šią kadenciją gavai klausimų iš studentų į

elektroninį paštą ar socialinius tinklus?

Atsakymas: Du studentai kreipėsi elektroniniu paštu, penki susisiekė per socialinius

tinklus ir dar keli buvo užėję į atstovybės kambariuką.

Klausimo papildymas: Su kokiais klausimais ar problemomis dažniausiai kreipėsi

studentai?

Atsakymas: Viena mergina klausė, kaip perstoti iš VDA į VILNIUS TECH

architektūros studijas. Užsieniečiai studentai domėjosi, ar gali prisijungti prie studentų

atstovybės. Taip pat ne kartą gavome klausimų, kaip grįžti iš akademinių atostogų ar

norėdami išeiti akademinių atostogų, kreipėsi dėl apeliacijų rašymo.

Klausimo papildymas: Studentų atstovybė atlieka didelę dalį administracijos darbo,

kiek laiko, tavo nuomone, mūsų universitete išliks universitetinės atstovybės?

Atsakymas: Manau, kad dar ilgai, nes studentų atstovybė atsakinga už labai daug

akademinių reikalų ir man atrodo yra tikslinga organizacija.

11. VGTU SA AF veiklos ataskaitos tvirtinimas

Balsavime dėl VGTU SA AF veiklos ataskaitos pasisakė:

Balsavime dalyvavusiu seniūnų skaičius – 10

Už – 10

Prieš – 0

Susilaikė – 0
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12. VGTU SA AF finansinės ataskaitos tvirtinimas

Balsavime dėl VGTU SA AF finansinės ataskaitos pasisakė:

Balsavime dalyvavusiu delegatų skaičius – 10

Už – 10

Prieš – 0

Susilaikė – 0

13. Konferencijos uždarymas

Konferencijos pirmininkas Miglė Simanavičiūtė
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